



san marco
BIOAKTIVE
CONFORT CYCLISTE
HUMAN COMFORT

Collection - design 2019



TECHNOLOGIE ET EXPÉRIENCE

LE CONFORT ET LE STYLE UNIQUE SONT LES FONDEMENTS DE NOS SELLES. UNE GAMME COMPLÈTE DE TECHNOLOGIES AVANCÉES OFFRANT UN CONFORT EXTRÊME POUR CHAQUE STYLE DE CYCLISTE. TOUTE L'EXPÉRIENCE DE SELLE SAN MARCO AVEC UN DESIGN ORIGINAL.

NOTRE HÉRITAGE

**LE PATRIMOINE DE SELLE SAN MARCO
CONNAÎTRE, LE CONFORT POUR CHAQUE
STYLE DE CYCLISTE**

BIOAKTIVE EST UNE GAMME RÉUSSIE DE SELLES ANATOMIQUES CONÇUES POUR S'ADAPTER À TOUS LES STYLES DE CYCLISTE. ELLE BÉNÉFICIE DE L'EXPÉRIENCE ET DE L'HÉRITAGE ÉLABORÉS DE SELLE SAN MARCO, UNE ENTREPRISE ITALIENNE QUI FABRIQUE DES SELLES DE VÉLO, FAIT MAIN, DEPUIS 1935. LES MATÉRIAUX HAUT DE GAMME, LES SOLUTIONS DE HAUTE TECHNOLOGIE ET LES FONCTIONS EXCLUSIVES RENDENT CHAQUE SELLE BIOAKTIVE UNIQUE. LA NÉCESSITÉ DE SIMPLIFIER LE CHOIX DE LA SELLE PARFAITE A ABOUTI À UNE GAMME CONÇUE SELON LE STYLE DE CONDUITE:

SPORTIVE, TREKKING OU VILLE.

TECHNOLOGY AND EXPERIENCE

COMFORT AND AN UNIQUE STYLE ARE THE FOUNDATIONS ON OUR SADDLES, A COMPLETE RANGE OF TECHNOLOGICALLY ADVANCED THAT PROVIDES EXTREME COMFORT FOR EVERY RIDING STYLE. ALL THE EXPERIENCE OF SELLE SAN MARCO WITH AN ORIGINAL DESIGN.

OUR HERITAGE

**SELLE SAN MARCO'S KNOW HOW DELIVERS
COMFORT FOR EVERY RIDE-STYLE**

BIOAKTIVE IS A SUCCESSFUL LINE OF SADDLES ANATOMICALLY DESIGNED TO SUIT EVERY STYLE OF RIDING. IT BENEFITS OF THE ELABORATE EXPERIENCE AND HERITAGE OF SELLE SAN MARCO, AN ITALIAN COMPANY THAT PRODUCES HANDMADE BICYCLE SADDLES SINCE 1935. PREMIUM MATERIALS, HIGH TECHNOLOGY SOLUTIONS AND DEDICATED FEATURES MAKE EACH BIOAKTIVE SADDLES UNIQUE. THE NEED TO SIMPLIFY THE CHOICE FOR THE PERFECT SADDLE RESULTED IN A RANGE DESIGNED ACCORDING TO RIDING STYLE:

SPORTIVE, TREKKING OR CITY.

STYLE, TECHNOLOGIE ET EXPÉRIENCE STYLE, TECHNOLOGY AND EXPERIENCE: FOUR FEATURES

BIOFOAM ●●●

Un défi: un produit plus léger avec une plus grande durabilité. Notre rembourrage en mousse biologique offre les deux. La structure du Biofoam est conforme aux mouvements du bassin pendant le pédalage. Il réduit le poids de la selle et garantit confort et durabilité. La surface cellulaire fermée garantit que la selle sera hydrofuge.

A challenge : a lighter product with greater durability. Our biofoam padding delivers both. Biofoam's structure is compliant with the movements of the pelvis during pedaling. It reduce saddle weight and guarantees comfort and durability. The closed cell surface ensures the saddle will be water-repellent. The "closed cell" surface ensures the saddle will be water-repellent.



GEL ●●●

Ces selles Bioaktive sont munies d'inserts en gel placés de façon spécifique sous la housse de protection. Leur fonction est de réduire l'impact des chocs sur les points sensibles

These Bioaktive saddles are provided with specific gel inserts placed under the protective cover. Their function is to reduce the impact of shocks on sensitive points



OPEN ●●●

Le système ouverture est le résultat de tests cliniques et de recherches anatomiques continues. La caractéristique consiste en une ouverture progressive dans la selle pour assurer un confort total et un soulagement dans la zone périnéale.

The open system is the result of clinical tests and ongoing anatomical research. The feature consists of a gradual opening in the saddle to ensure a total comfort and relief in the perineal area.



REFLECTIVE ●●●

Deux lignes réfléchissantes enrichissent le nouveau design de quatre nouvelles selles. Une attention particulière pour la sécurité et la visibilité. Détails réfléchissants simples à l'avant et à l'arrière pour rouler dans des conditions de faible luminosité afin de garder le cycliste visible sur les routes toute la journée.

Two reflective lines enrich the new design of four new saddles. A special consideration for safety and visibility. Simple reflective details on front and rear for riding in low-light conditions to keep the rider visible on the



LARGE

PLUS REMBOURRÉE
Idéale pour les trajets plus courts et pour les cyclistes qui roulent de façon occasionnelle.

MORE PADDED
Ideal for short routes and for those who ride occasionally



SMALL

PLUS COMPACTE
Idéale pour les longs trajets et pour ceux qui utilisent le vélo fréquemment

MORE COMPACT
Ideal for longer routes and for those who use the bike often

RIDESTYLE.

SPORTIVE
0-30°


POUR CEUX QUI UTILISENT LE VÉLO POUR L'EXERCICE. LES CYCLISTES QUI RECHERCHENT UN ÉQUILIBRE PARFAIT ENTRE CONFORT ET PERFORMANCE AURONT LA SOLUTION IDÉALE DANS CETTE CATÉGORIE. UNE SELLE ADAPTÉE AUX VTT, AUX CYCLISTES SUR ROUTE ET AUX RANDONNEURS.

RÉPARTITION DU POIDS À L'AVANT

Ces produits ont été développés pour les cyclistes de montagne, de route et de randonnée qui se déplacent avec une répartition du poids vers l'avant de la selle.

FOR THOSE WHO USE THE BIKE FOR EXERCISE. RIDERS WHO WANT A PERFECT BALANCE OF COMFORT AND PERFORMANCE WILL GET THE IDEAL SOLUTION IN THIS CATEGORY. A SADDLE THAT IS SUITABLE FOR MOUNTAIN BIKERS, ROAD RACERS AND TREKKING RIDERS.

FRONT WEIGHT DISTRIBUTION

These products have been developed for mountain-bike, road, and trekking riders who ride with weight distributions is toward the front of the saddle.



RIDESTYLE.

TREKKING
30-60°


LE MOT CLÉ : DÉCONTRACTÉ. CETTE SECTION EST POUR CEUX QUI ROULENT POUR LE LOISIR ET PRIORISENT LE CONFORT. ICI DES SELLES CONÇUES SPÉCIFIQUEMENT POUR LES CYCLISTES DE LOISIR ET URBAINS.

RÉPARTITION DU POIDS AU CENTRE

La répartition du poids est placée au centre de la selle en raison de la rotation du bassin. C'est la catégorie à considérer si on recherche un confort tout au long de la journée en ville ou en randonnée récréative

THE KEY WORD : RELAXED. THIS SECTION IS FOR THOSE WHO RIDE FOR LEISURE AND GIVE PRIORITY TO COMFORT. HERE SADDLES DESIGNED SPECIFICALLY FOR LEISURE RIDERS AND URBAN COMMUTERS.

CENTER WEIGHT DISTRIBUTION

The weight distribution is placed in the center of the saddle due to pelvis rotation. This is the category to consider if you are looking for a all-day comfort on a city or trekking bike.



RIDESTYLE.

CITY
60-90°


ROULER TOUS LES JOURS SUR LES ROUTES DE LA VILLE N'A JAMAIS ÉTÉ AUSSI AGRÉABLE! CHOISISSEZ LA SELLE DE CETTE CATÉGORIE POUR ASSURER UNE BIODYNAMIC CONFORME AUX MOUVEMENTS DU BASSIN PENDANT LE PÉDALAGE À PARTIR D'UNE POSITION PLUS VERTICALE.

RÉPARTITION DU POIDS À L'ARRIÈRE

La répartition du poids est concentrée à l'arrière de la selle lorsque le cycliste se tient droit. Les selles placées dans cette catégorie permettent aux cyclistes de garder une position de conduite confortable et ne limitent pas les mouvements du bassin pendant la conduite en raison de leur biodynamique.

RIDING EVERYDAY ON CITY ROADS HAS NEVER BEEN SO PLEASANT! CHOOSE SADDLE FROM THIS CATEGORY TO ENSURE COMPLIANT BIODYNAMICS THAT FOLLOW THE MOVEMENTS OF PELVIS DURING PEDALING FROM A MORE UPRIGHT POSITION.

REAR WEIGHT DISTRIBUTION

The weight distribution is concentrated in the rear of the saddle as the cyclist sits upright. Saddles placed in this category allow their riders to keep a comfortable upright riding position and do not limit the pelvis move-





FULL fit

OPEN fit

Sportive
SPORT POSITION

SMALL PDSF/ MSRP:
#SAM-068CS001 143mm **46,98 \$** 0

LARGE PDSF/ MSRP:
#SAM-061CL001 170mm **46,98 \$** 0

JUNIOR PDSF/ MSRP:
#SAM-064C011 122mm **37,98 \$** 0

SMALL PDSF/ MSRP:
#SAM-065CS001 170mm **65,98 \$** 0

NEW

NEW

Trekking
COMFORT POSITION

SMALL PDSF/ MSRP:
#SAM-781CS001 175mm **55,98 \$** 0

LARGE PDSF/ MSRP:
#SAM-245CL001 188mm **55,98 \$** 0

SMALL PDSF/ MSRP:
#SAM-789CS003 175mm **74,99 \$** 0

LARGE PDSF/ MSRP:
#SAM-242CL003 188mm **74,99 \$** 0

City
EVERYDAY POSITION

SMALL PDSF/ MSRP:
#SAM-190CS001 220mm **64,99 \$** 0

LARGE extra padded PDSF/ MSRP:
#SAM-286CL001 220mm **64,99 \$** 0

LARGE PDSF/ MSRP:
#SAM-286CL241 220mm **64,99 \$** 0

* PDSF (prix de détail suggéré par le fabricant) , * MSRP (manufacturer suggested retail price)



Sportive
SPORT POSITION

FULL fit

SMALL PDSF/ MSRP:
#SAM-069CS003 150mm **65,98 \$** 0

LARGE PDSF/ MSRP:
#SAM-067CL003 170mm **65,98 \$** 0

OPEN fit

NEW **SMALL** PDSF/ MSRP:
#SAM-065CS701 151mm **74,98 \$** 0

Trekking
COMFORT POSITION

SMALL PDSF/ MSRP:
#SAM-782CS003 164mm **74,99 \$** 0

LARGE PDSF/ MSRP:
#SAM-248CL003 196mm **74,99 \$** 0

NEW **SMALL** PDSF/ MSRP:
#SAM-235CS403 188mm **89,99 \$** 0

NEW **LARGE** PDSF/ MSRP:
#SAM-236CL403 196mm **89,99 \$** 0

NEW **SMALL** PDSF/ MSRP:
#SAM-789CS703 175mm **79,99 \$** 0

NEW **LARGE** PDSF/ MSRP:
#SAM-242CL703 188mm **79,99 \$** 0

Reflective

City
EVERYDAY POSITION

SMALL PDSF/ MSRP:
#SAM-192CS003 220mm **82,99 \$** 0

LARGE PDSF/ MSRP:
#SAM-283CL003 220mm **82,99 \$** 0

EXTRA REMBOURRÉE
EXTRA PADDED

SMALL PDSF/ MSRP:
#SAM-199CS403 232mm **99,99 \$** 0

LARGE PDSF/ MSRP:
#SAM-285CL403 220mm **99,99 \$** 0

EXTRA REMBOURRÉE
EXTRA PADDED

* PDSF (prix de détail suggéré par le fabricant), * MSRP (manufacturer suggested retail price)